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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2019-04-23 § 14  

  

  

   
 

 Tid Tisdagen den 23 april 2019 kl. 17:30 – 18:07 
   

 Plats Kristallen, Hantverkargatan 3D 
   

 Justerat Fredagen den 26 april 2019 §§ 1-5, 7-10, 13-14 

Omedelbart justerade paragrafer Tisdagen 23 april  §§ 6, 

11, 12 

 

 

  

Johan Fälldin                                                                  Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Fälldin (C), ordföranden  

Tobias Johansson (V), vice ordföranden  

 

Bo Sundin (M) §§ 1-8, 10-14  

Hugo Laigar (M)   

Minna Thullberg (MP)  

Nike Örbrink (KD)  

Alexander Lindholm (S) 

Suhur Salahyusuf (S)   

Felicia Junger (V) 

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Camilla Bergman (L)                                                    för Daniele Fava (L) 

Hanna Nahman (S)                                                      för Ulla Sjöbergh (S)  

Mikael Sundin (M) § 9                                                  för Bo Sundin (M)                                                     

 
 

Ersättare: 

Mikael Sundin (M) ) §§ 1-8, 10-14    

Billy Östh (M) 

Michaela Kotschack Thurn (MP) §§ 1-8, 10-14 

Elin Larsson (C)   

Sandra Zuniga Michel (S)  

Moissis Nikolaidis (S) 

Lina Hultman (V) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

nämndsekreterare Marie Norrberg, Susanne Olsson, Robert Sköld, 

borgarrådssekreteraren Lisa Falk (C), Carina Jonsson (fastighetskontoret) 

och personalföreträdare Hasse Eriksson. 
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§ 14 
Övrigt 
 
Alexander Lindholm (S) tog upp frågan angående 
driftavtalen för ishockeyföreningarna i staden och att man 
skulle samordna detta med sponsringsavtalen samt kolla 
på att ha nolltaxeperiod för att få ner kostnaden för att 
spela ishockey. Detta framfördes på januarinämnden som 
ett förslag och frågan ställdes nu om något sådant ärende 
är på väg upp till nämnden.  
 
Förvaltningen svarar att inget sådant ärende är på väg upp. 
Planen är inte att teckna nya likvärdiga avtal som de 
berörda föreningarna har idag utan mer regelrätta 
hyresavtal samt att se över säsongsperiod och taxeperiod. 
 
Alexander Lindholm (S) tog även upp cricketens 
förutsättning i Stockholm då han blivit kontaktad av en 
cricketförening som inte längre får träna på 
Skarpnäcksfältet då rugbyn blivit ditflyttad, utan i stället 
blivit hänvisade till Husby där de inte kan spela då planen 
är för liten. 
Varför får lagen inte boka sina egna tider, varför måste 
cricketförbundet boka och sedan fördela ut träningstiderna? 
 
Förvaltningen svarar att när det gäller Skarpnäcksfältet så 
blev det en evakuering då Gubbängsfältet inte blev klar 
som ersättningsinvestering i tid. Detta kommer komma upp 
som ett genomförandebeslut på kommande nämnd för att 
kunna åtgärda den delen vilket då öppnar upp möjligheter 
för Skarpnäcksfältet. Tyvärr blev cricketen drabbad av den 
förflyttning vi behövde göra för att rugbyn behövde lämna 
Årstafältet. 
Förvaltningen tar med sig frågan angående bokning av 
träningstider och återkommer med svar. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
 
 


